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ZÁPIS 
jednání odborné komise Rady města č. 01/2017 

Komise koncepce a rozvoje města,  

které se uskutečnilo 

v pondělí 9.1.2017 v 17.00 hod  

v Multifunkčním centru města Heřmanův Městec.  

(zasedací místnost 1. patro). 
 

 

Přítomni:   Ing. Zdeněk Bulíček, David Dvořák, Ing. Aleš Jiroutek,  

Ing. Martina Kápičková,  

Otakar Volejník, Ing. Arch. Ondřej Teplý,  

 

 

Nepřítomen:  Josef Minařík   

 

 

Program jednání: 

 

1. Zahájení jednání, kontrola zápisu 

2. Jednání s architektem, priority/využití území/ a způsob jejich řešení.  

3. Diskuse 

4. Závěr 

 

 

 

Jednání bylo zahájeno předsedou komise Ing. Bulíčkem v 17.00 hod. 

 

 

1. Kontrolou minulého zápisu bylo zjištěno, že k dnešnímu dni komise neobdržela 

odpověď na dotaz uvedený v Zápisu č. 06/2016 z jednání Komise koncepce a 

rozvoje města  ze dne 25.10.2016. Proto opětovně vznášíme uvedený dotaz a 

žádáme tímto o odpověď: 

 

Komise koncepce a rozvoje města žádá stavební úřad Heřmanův Městec o informaci, 

jaké stavby byly povoleny na parcele 591/9 – lokalita Ježkovka. Momentálně tam 

vyrostl nadzemní zděný skleník o velikosti chaty, odhadem půdorys  8,5 x 7,5 metru. 

V pozadí je vidět původní chata, jak to že jsou tedy na pozemku dvě zděné budovy? 

Nebude se i tato původní chata přestavovat? Pokud ano, jak je možné že toto bylo 

schváleno? 

http://www.hermanuv-mestec.cz/
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2. Přizvaný architekt Ondřej Teplý představil členům komise návrh řešení 

prostranství před objektem Sokolovny. Předloženému řešení  členové komise 

jednomyslně vyjádřili podporu. Doporučujeme dopracovat studii a tuto 

následně předložit k veřejné diskusi. 

 

3. V rámci diskuse byli členové komise seznámeni s předběžným hrubým náčrtem 

řešení ulic Sokolská, Čáslavská a Jiráskova. V průběhu diskuse komise došla 

k závěru, že v rámci smysluplného a konstruktivního budoucího řešení lokalit 

města je třeba v předstihu řešit především následující: 

a. Přibližnou finanční náročnost jednotlivých studií 

b. Stanovení materiálového řešení povrchů vzhledem k lokalitě, zde je 

třeba zohlednit i investiční akce již naplánované na rok 2017 (zejména 

opravy chodníků a volba druhu dlažby …) 

c. Vyhledávání alternativních parkovacích ploch ( vnitrobloky…..) 

 

4. V závěru předseda komise spolu s místostarostou města pozvali zúčastněné na 

veřejnou prezentaci architektonického řešení lokality Na Haldách, která se koná 

19.1.2017 od 16.00 hod v zasedací místnosti MěÚ. 

 

 

 

  

Jednání bylo ukončeno v 18.30 hod. 

 

 

 

 

 

 

 

V Heřmanově Městci 10.1.2017 

 

Zapsala Martina Kápičková 
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